

vcp . Wichernweg 3 . 34121 Kassel

Charles-Olivier Yapi-Melchisédek  
Vice-Chairperson CPGS  
(Council of Protestants in Guiding and Scouting)

**vcp e.V.**  
Federal Centre

**Johannes Bleck**  
Secretary General

Wichernweg 3  
34121 Kassel

T. +49-561 78437-11  
F. +49-561 78437-40

24. Juni 2022

[johannes.bleck@vcp.de](mailto:johannes.bleck@vcp.de)  
[www.vcp.de](http://www.vcp.de)

### Granting of a proxy vote to the Fédération Ivoirienne du Scoutisme

Dear members of the Committee of the CPGS, in particular dear Charles-Olivier,

the VCP e.V. – being one of the founding members of the CPGS - grants the Fédération Ivoirienne du Scoutisme the power of attorney to exercise the vote of the VCP e.V. at the upcoming General Assembly from 24.06.-26.06.2022 in Yaoundé (Cameroon).

This proxy includes voting on motions and electing the members of the Committee on behalf of the VCP.

From the bottom of my heart all the best and God's blessing.

Yours in Scouting

  
**Johannes Bleck**

Secretary General

vcp . Wichernweg 3 . 34121 Kassel

Charles-Olivier Yapi-Melchisédek  
Vice-Président CPGS  
(Council of Protestants in Guiding and Scouting)

**vcp e.V.**  
Centre fédéral

**Johannes Bleck**  
Secrétaire général

Wichernweg 3  
34121 Kassel

T. +49-561 78437-11  
F. +49-561 78437-40

24. Juni 2022

**johannes.bleck@vcp.de**  
[www.vcp.de](http://www.vcp.de)

### Attribution d'un vote par procuration à la Fédération Ivoirienne du Scoutisme

Chers membres du Comité du CPGS, en particulier cher Charles-Olivier,

le VCP e.V. - étant un des membres fondateurs du CPGS - accorde à la Fédération Ivoirienne du Scoutisme une procuration pour exercer le vote du VCP e.V. lors de la prochaine Assemblée Générale du 24.06.-26.06.2022 à Yaoundé (Cameroun).

Cette procuration comprend le vote des motions et l'élection des membres du Comité au nom du PCV.

Du fond du cœur, je vous souhaite le meilleur et la bénédiction de Dieu.

Cordialement

  
**Johannes Bleck**

Secrétaire général